
ACTA TROBADA MENSUAL DE FAMÍLIES
(JUNTA AMPLIADA) JUNY 2023

Dia: 08 de juny de 2023
Hora: 21:00h
Lloc: format híbrid, presencial al vestíbul i videoconferència

Persones assistents:

Assistents presencials:
Xavier Isern (I4/inclusiva), Xabier Artázcoz (I4), Helena Muñoz (3rB,I5B/festa), Núria Azaustre
(3rB,I5B/Festa), Isabel Fontanet (1rB,I3A/Inclusiva,festa), Anna Ripoll (1rA,I3A /Festa), Maria
Alcober (6èA,2nA/JP), Aïda Agüera (5èA/JP), Britta Guldmann (5èA/JP,comunicació), Seyla de
Francisco (3rB,5èA/comunicació), Trinidad Bravo Peñalver (4t/Economia,Comunicació), Dani Barco
Davin (4tA/comunicació), Arnau López (I3B,1rA/Web,festa), Jordi Lligadas (2nB/6èB, casal d’estiu),
Pau Roldan Notó (2nA/5èB, JP), Albert Torrent (1rB, Acollida/JP).

Assistents online:

TROBADA 08 JUNY 2023 - Assistents online

Nom i cognom Classe Comissió

Pilar Nus 5è A

Erundina González 3r - 5è

Rosa Arranz 5è

Laura Rieiro 1A

Alicia Gámiz 5èA

Noemie Travier I4

Elvira Vargas Martínez 1er A

Jaume Bellmunt

Oscar Vidiella de Luca i5 i 3r Tdm

Elena Galvani 3r WEB

1. PRESENTACIÓ DE NOUS MEMBRES DE L’AFA

No n’hi ha.



2. APROVACIÓ SI S’ESCAU DE L’ACTA DE LA TROBADA MENSUAL DE FAMÍLIES DE
MAIG DE 2023

Es proposa una esmena, es modifica l’acta d’acord a l’esmena i ja es vota l’acta
degudament esmenada.

VOTS EN CONTRA:0
ABSTENCIONS: 0
VOTS A FAVOR ACTA ESMENADA: La resta

3. TEMES DE L’AFA

- Les baixes curtes dels monitors es resoldran amb monitoratge de reforç i les baixes
llargues es contractarà algú.

- S’està fent el seguiment del monitoratge de piscina per l’alumna de segon. L’Assumpta
està fent el seguiment per tal que el Consorci retorni els diners a l’AFA tal i com es va
comprometre. En cas que el Consorci es negui a pagar mirarem quines opcions tenim
per reclamar els diners, parlar amb la família, publicar la conversa als mitjans,….

- Badens: la petició està a la taula de mobilitat i ho valoraran. Si no ho valoren enviarem
un whatsapp perquè les famílies bombardegin a peticions. Es reuneixen cada 15 dies.
Sabem que es miren les peticions. Potser estan esperant al canvi d’alcalde.

4. COMISSIONS

- FESTA:

- Van fer la botifarrada i van obtenir uns 700 euros nets de benefici. Ho deixaran a
la memòria. Valoració positiva. De cara a l’any que ve l’escola no demana
tarima per carnestoltes, i potser es podria bescanviar per taules i cadires per la
botifarrada. Un veí va fer un comentari al google maps a la ressenya de l’escola.

- Estem a una setmana vista de la festa, està tot bastant lligat. Falten voluntaris
de I5 i 1r. Han fet crida de voluntaris. Falta gent sobretot a torns de barra
especialment en hores nocturnes.

- Finalment hi haurà cervesa 0,0 perquè així posen les barres.
- Volen carregar les neveres el dijous a la nit.
- Avançar el dijous a la tarda la decoració bàsica (garlandes de roba).
- Divendres des de les 9:00h començarà el muntatge.
- La llicència que ens han retornat la data està errònia, es farà la consulta.
- Els tallers seran de 18:00 a 20:00h.
- A les 20:45 és el ball de 6è. Famílies ajudaran a organitzar i coordinar.
- Falta gent pel desmuntatge.
- Aquest any no hi ha ball de pares.
- Tallers: hi haurà jocs gegants, jocs tradicionals, henna, pintacares, experiments,

skate, pont de mico, taller de bombolles.
- S’ha abolit l’espectacle infantil i el DJ.
- No hi ha colla convidada en el correfoc.
- No hi ha preventa aquest any.
- S’informarà que no es pot consumir ni vendre alcohol, però no es farà de policia.
- Hi haurà pack berenar al servei de barra.

- COMUNICACIÓ:
- La revista està al forn. Es donarà el 19/20 de juny.
- S’ha d’esbrinar si des de l’escola s’ha donat un missatge al moment de donar la

guia de famílies malvades.



- CASAL D’ESTIU:
- 3 primeres setmanes 140 infants.
- S’explica la temàtica del casal i que hi ha alternatives en cas de restriccions

d’aigua.

- ECONOMIA:
- Tot en ordre. Es reuniran per fer el balanç de curs.

- AHNL:
- No hi són.

- INCLUSIVA:
- Proposen fer blocs temàtics anuals. La intenció de cara al curs que ve es treballar

la multiculturalitat.
- Acorden fer 6 inclusiva recomana al llarg del curs. Mirar de posar ordre.
- Fer un parell de xerrades per curs.
- Buscar la manera de fer un canguratge en les xerrades, per tal de facilitar

l’assistència de les famílies.
- Demanar un retorn de les famílies participants en les activitats.
- Rescatar activitats que es poguessin fer durant el migdia.
- Tot allò que es proposi a l’escola s’ha de fer amb temps perquè ells ho puguin

païr.
- A partir d’ara es faran les comunicacions tant a comunicació com a web.
- Estan mirant el tema de subvencions.
- Per poder justificar qualsevol subvenció va molt bé vincular-ho a xerrades,

tallers,….

- ACOLLIDA:
- Hem omplert acollida de juny, hi ha gent en llista d’espera (10-15 famílies).
- La gent ha respost molt bé aquest any.
- Es torna a debatre pel nombre final de places d’acollida. Es comenta que no té

sentit que l’AFA no pugui oferir el servei a totes les famílies que ho necessitin, i
que el nombre de 120 pot haver quedat desfasat.

- Es demanarà al CE augmentar, si s’escau, les places de cara al curs que ve.
-

- WEB:
- Queda pendent fer el traspàs tècnic, ja que marxa la persona que ho portava.
- Seria necessari fer una crida a algú que domini HTML
- Volen fer unes millores estètiques a la web.
- Tenen problemes amb els plugins pel formulari de la web.
- Falta la info de casal d’estiu a la web, quan els hi enviïn ho actualitzaran. Durant

l’any ho tenen desactivat.
- S’han de revisar la descripció de les comissions de la web.
- S’ha mogut els dubtes freqüents a l’apartat de l’AFA.

- TDM:
- Es van reunir amb Ecoarrels, perquè hi ha hagut una pujada del preu màxim del

menú.
- Ecoarrels va proposar increment. Des de la comissió és va fer contraoferta que

va ser acceptada per l'empresa. La pujada final és de 0,16€/menú.
- Hi ha hagut problemes de personal perquè hi ha hagut bastantes baixes i s’ha

arreglat augmentant l’horari d’una de les cuineres.



- Una de les cuineres de reforç que hi ha es quedarà per cobrir la jubilació d’una
cuinera que es jubila.

- Han fet una conferència de la Gemma Salvador, valoració molt positiva però poca
repercussió i han fet una altra activitat sobre berenars i esmorzars saludables.

- S’intentarà planificar més les activitats de cara el curs vinent.
- Tindran la baixa del Fidel, però han tingut un bon grapat d’incorporacions.
- Estan treballant per trobar finançament (subvencions) i pensant activitats per fer

en temps de migdia, des del grup de famílies que van proposar activitats, així
com quin tipus d’activitats es podrien fer sense un cost extra com el programa
que treballa amb monitoratge i infants per reduir i evitar el malbaratament de
menjar.

5. TORN OBERT DE PARAULES

- S’ha fet una consulta a un col·lectiu d’arquitectes consell i orientació per guanyar
ombra en el pati i ordenar el passatge. Caldria una proposta consensuada de tot
l’escola. Fins ara hi havia dues línies: la transformem i ens protegim, que servien
per transformar les escoles i que ara estan parades pel canvi de mandat de
l’Ajuntament. Han elaborat un escrit que han presentat a JP per fer-lo arribar al
consell escolar.

- Són processos molt llargs i que són a nivell de l’escola. Ha de ser un projecte de
l’escola.

- Es consulta sobre l’augment de superficie de tendals al pati. Seria oportú fer la
consulta al districte per si es pot allargar més. Es preguntarà a la tècnica del
districta al CE.

- Des de l’AFA es guardarà el registre de les temperatures de l’escola.

Podeu contactar amb la Junta Petita a: juntapetita.afabarrufet@gmail.com

Per a aquelles famílies noves a l’escola o que assisteixen per primera vegada a una Trobada
Mensual de Famílies (Junta Ampliada) s’informa que poden trobar tota la informació
relacionada amb el funcionament de l’AFA al següent enllaç:
https://escolabarrufet.cat/afa/
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